

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, is pleased to announce that he will hold talks with the Secretary-General of the United Nations on August 24 when Mr. U Thant is in Ottawa to attend the biennial conference of the World Association of World Federalists. It is expected that this will be a particularly useful opportunity for an informal exchange on a number of United Nations issues of concern to the Secretary-General and to member countries. Talks will be followed by a luncheon offered to the Secretary-General by Mr. Sharp.

Le Secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, est heureux d'annoncer qu'il aura des conversations avec M. U Thant le 24 août lorsque le Secrétaire-Général des Nations-Unies sera de passage à Ottawa pour participer à la conférence biennale de l'Association des Fédéralistes mondiaux. A cette occasion, d'utiles échanges de vues devraient avoir lieu, à titre non officiel, sur divers problèmes des Nations-Unies qui intéressent le Secrétaire-Général et les pays membres. Les conversations seront suivies d'un déjeuner offert au Secrétaire-Général par M. Sharp.